
REFERAT 
 

BESTYRELSESMØDE 
Mandag 5. februar 2024 kl. 17.30 
hos Te&Mere, Storgade 27 
 
 
Deltagere: Katrine, Pernille, Louise, Pia, Christian og Line 
Afbud:  Claus, Emma og Brian 
 
 

Punkt 1 Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referat fra 11.01.24 godkendt.  

Punkt 2 Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden godkendt.  

Punkt 3 Økonomi 
Årsregnskab 2023 og budget 2024 gennemgås under punkt 3. 
Restancer får mail som altid. 

 

Punkt 4 Generalforsamling 2024 
Bestyrelsen gennemgik dagsorden/indkaldelse, beretning, 
regnskab/budget mv. til generalforsamlingen den 18. marts 2024 kl. 18 
på CoisBar. 
 
Katrine udsender indkaldelse medlemmerne senest 19. februar (4 ugers 
frist). 
 
Pia har aftalt med CoisBar og sørger for forplejning. 
 

 

Punkt 5 Ind- og udmeldelser 
Skoringen lukker og har meldt sig ud af foreningen februar 2024.  

Punkt 6 Hvervekampagne 
Foreningen har pt ni prøvemedlemmer, som i februar inviteres til at 
melde sig ind i foreningen. Prøvemedlemmerne kan deltage på 
generalforsamlingen, men har kun stemmeret, hvis de er meldt ind i 
foreningen inden 18. marts. 
 

 

Punkt 7 Synliggørelse af foreningen 
Bestyrelsen forsøger stadig at styrke samarbejdet mellem 
medlemmerne med månedlige fyraftenshygge-møder. 
 
Datoerne for første halvår meldt ud til serveringssteder – Sejers og 
Valencia har meldt positivt tilbage. I januar skulle det holdes på Sejers, 
men pga. sygdom blev der flyttet til CoisBar. 
 
 

 

 



- 18. januar kl. 18 (CoisBar) 
- 22. februar kl.18 (CoisBar) 
- 21. marts kl. 18 (Valencia) 
- 18. april kl. 18 (Sejers) 
- 23. maj kl. 18 
- 20. juni kl. 18 
 
Katrine sender invitation til medlemmer hver måned og lægger det på 
medlemmernes facebook-side. 
 

Punkt 8 Nyt gavekort 
Foreningens gavekortløsning skal opdateres med nye kort pga. den 
bagvedliggende teknik. Katrine og Bettina Nielsen har holdt møder med 
SparXpress, og aftalen var at opstarte udskiftningen primo 2024.  
 
Vi skal have designet selve gavekortet, og Sten Jauer har givet et 
tilbud på denne opgave. Christian sørger for at følge op. 
 

 

Punkt 9 Clickto 
Projektet kører – lige nu er vi ved at søge tilskud til opstart og drift det 
første år med hjælp fra Malene Jauer. 
 

 

Punkt 10 Kyndelmisse 2024 
Kyndelmisse var endnu engang en kæmpe succes – estimeret 
14.000 deltagere. 
 
Bestyrelsen sendte en evalueringsmail ud til medlemmerne, hvor 
12 medlemmer har svaret. Af de 12 var de 7 meget begejstret 
for vores deltagelse, og vil gerne være med igen næste år. 2 
medlemmer meddelte, at der var for få kunder i deres butikker, 
og at de ikke ønsker at deltage næste år. 3 butikker holdt ikke 
åbent af forskellige årsager. 
 
Katrine sender mail til arrangørerne af Kyndelmisse. 
 

 

Punkt 11 Evt. 
Task Force idéer til bymidten: pop up butikker (forsikring?), 
cruise gæster fra Kalundborg, undersøgelse af ønskebutikker i 
byen, foliedekorationer på tomme butikker, gæster fra Regatta 
o.l., skilteregulativ mv. Task Forset arbejder videre med byen. 
 

 

Punkt 12 
 

Næste møde 
Generalforsamling 18. marts 2024 kl. 18 på CoisBar. 
 
Bestyrelsesmøde 15. april kl. 17.30 hos Lange. 
 

 

 


